



SHENZHEN INVT ELECTRIC CO., LTD.

Add: 501, Building A7, Nanshan Zhiyuan, Changyuan Community,
Taoyuan Subdistrict, Nanshan District, Shenzhen China 518055

Tel: +86-755-86312834 **Fax:** +86-755-86312832

E-mail: overseas@invt.com.cn **website:** <http://www.invt.com>

To whom it may concern
Всем заинтересованным лицам

Information notice / Информационное письмо

Shenzhen INVT Electric Co., Ltd hereby informs that the company Rakurs Ltd., with business address 1, Chimichesky lane, body 2, Saint-Petersburg, 198095 (TIN: 7805507660 KPP: 780501001) is a company's partner in the territory of Russian Federation and certified with providing service support and maintenance for low-voltage series drive equipment, as well as the issuance of conclusions on warranty cases if they arise.

We look forward to long-term and mutually beneficial cooperation.

/

Shenzhen INVT Electric Co., Ltd настоящим письмом информирует, что компания ООО «Ракурс», с юридическим адресом 198095, г. Санкт-Петербург, Химический пер., д. 1, корпус 2 (ИНН 7805507660 КПП 780501001) является партнером компании на территории Российской Федерации и авторизована на осуществление сервисной поддержки и обслуживания по низковольтным сериям приводной техники, а также на выдачу заключений по гарантийным случаям при возникновении таковых.

Надеемся на дальнейшее взаимовыгодное сотрудничество.

Guskov D., CIS sales manager

Shenzhen INVT Electric Co., Ltd.

For and on behalf of
SHENZHEN INVT ELECTRIC CO.,LTD.

.....
Authorized Signature(s)